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Diego Perotti zadziwia poziomem występów i regularnością w barwach

Romy. Gracz Giallorossich udzielił wywiadu dla Sky Sport, w którym chciał,

przede wszystkim, podziękować Luciano Spallettiemu:

 

- Natychmiastowy debiut, kilka dni po przybyciu do Rzymu, był fantastyczny. Jeśli

miałem takie wejście i tak wysoką wydajność w Romie, stało się tak dlatego, że

poczułem od razu silne zaufanie trenera. Jego gra jest idealna dla gracza o mojej

charakterystyce. Poczucie się od razu ważnym to rzecz, która sprawia przyjemność

każdemu piłkarzowi, łącznie ze mną. Grałem regularnie we wszystkich meczach,

poza ostatnim, gdzie wszedłem na boisko na ostatnich dziesięć minut. Spotkałem w

zespole bardzo mocnych kolegów, wszyscy po trosze mnie zaskoczyli.

 

Dalej mówi też o Tottim:

- Francesco jest graczem poza wszelkimi normami, ciężko trenuje, jest dla nas

ważny. Jest naszym kapitanem i mam wielką nadzieję, że z nami zostanie.

 

Ponadto rozmawia o reprezentacji narodowej, przypominając o momencie gdy

zostało powołany, w wieku 22 lat, przez Maradonę:

- Nigdy tego nie zapomnę, to był mój debiut w koszulce Argentyny. Miałem tylko 22

lata, grał przeciwko Hiszpanii, mistrzom świata i wejście w miejsce Messiego było

dla mnie bardzo dziwne i był to najlepszy moment w mojej karierze. Posiadanie za

trenera Maradonę było fantastyczne.
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